
acc

Żabia Wola_25.07.2019 -

_____

WPŁYNĘŁO
Urząd Gminy Żabia Woln

L2013 -07- 2

IloĆ załączników o L

Interpelacja Radnego nr.15/2019

Kilkukrotnie w bieżącym toku sygnalizowałem na posiedzeniach Komisji, że
należy zająć się problemem ograniczenia kosztów przesyłek pocztowych,
które wynoszą niebagatelne kilkaset tysięcy złotych rocznie. Z powodzeniem
można by przełożyć dostarczanie korespondencji w sprawach podatkowych,
śmieciowych itp. na Państwa Sołtysów, dając im w ten sposób możliwość
uzyskania dodatkowych środków finansowych i kontakt z większą rzeszą
mieszkańców. Płacąc zaledwie połowę tego, co na poczcie, Gmina
zaoszczędziłaby kilkaset tysięcy budżetowych pieniędzy.

Pytam zatem, kiedy Wójt, Piotr Rybka, zamierza podjąć realne działania w
tym kierunku, tym bardziej, że potrzeby finansowe są bardzo duże, a
pieniądze, niemaiże dosłownie, leżą na ulicy?
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